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Návrh k připomínkám 

 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové (dále jen „AS LF 

HK“) ze dne 5. 2. 2018.  

 

Přítomni: 

doc. MUDr. Lenka Borská, Ph.D. doc. Ing. Jan Kremláček, Ph.D. 

prof. MUDr. Jan Bureš, CSc. doc. MUDr. Otto Kučera, Ph.D. 

doc. MUDr. Jaroslav Cerman, CSc. prof. PhDr. Jiří Mareš, CSc. 

prof. MUDr. Jan Čáp, CSc. prof. MUDr. Stanislav Mičuda, Ph.D. 

prof. MUDr. Zuzana Červinková, CSc. prof. MUDr. Radek Pudil, Ph.D. 

prof. MUDr. Jan Harrer, CSc. MUDr. Olga Rejtarová, Ph.D. 

doc. MUDr. Petr Hejna, Ph.D. prof. MUDr. Aleš Ryška, Ph.D. 

prof. MUDr. Viktor Chrobok, CSc., Ph.D. prof. MUDr. Martina Řezáčová, Ph.D. 

prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. doc. MUDr. Pavel Žák, Ph.D. 

 

Borský Pavel Petraš Pavel 

Fričová Tereza Seifertová Eliška 

Grulich Marek Smolák Petr 

Kordek David, RNDr., Ph.D. Zapletalová Kateřina 

Lux Kristián  

 

Omluveni: 

doc. MUDr. Miloš Broďák, Ph.D. doc. MUDr. Jiří Špaček, Ph.D. 

prof. MUDr. Pavel Eliáš, CSc. Abdul-Karim Adam Fareed Butcher 

prof. Ing. Zdeněk Fiala, CSc. Ghosh Akash 

doc. MUDr. Marian Kacerovský, Ph.D. Toman Filip 

MUDr. Ivo Kalousek, Ph.D.  

 

Neomluveni: 

  

Hosté: 

prof. MUDr. RNDr. Miroslav Červinka, CSc. prof. PharmDr. Emil Rudolf, Ph.D. 

doc. MUDr. RNDr. Milan Kaška, Ph.D doc. MUDr. Alena Stoklasová, CSc. 

prof. MUDr. Jiří. Manďák, Ph.D. Ing. Eva Faistová 

doc. MUDr. Stanislav Plíšek, Ph.D. PhDr. Jan Comorek, Ph.D. 

 

 

Z 36 členů AS LF HK bylo při zahájení přítomno 24 členů AS LF (15 zaměstnanců, 9 

studentů). V průběhu jednání se dostavili další 3 členové AS LF HK. 
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1. Zahájení 

 

  Prof. Krejsek přivítal všechny přítomné členy AS LF HK, přítomné členy vedení LF a 

hosty.  Zvlášť přivítal nové členy ve studentské části AS LF HK.  

 

2. Určení skrutátorů 

 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 1/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje jako skrutátory prof. J. Čápa 

a P. Borského. 

Pro: 23 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 1 

 

Přítomno: 24 

 
 

Usnesení přijato 

 

 

3. Schválení programu zasedání AS LF HK 

 

 

Návrh programu: 

 

1. Zahájení  

2. Určení skrutátorů 

3. Schválení programu 

4. Schválení zápisu ze zasedání AS LF HK dne 4. 12. 2017 

5. Volba předsednictva AS LF HK 

6. Změna délky předstátnicových praxí (Vnitřní lékařství, Pediatrie) u magisterského 

studijního programu Všeobecné lékařství a General Medicine 

7. Informace o schválení smlouvy o dílo na zhotovení projektové dokumentace pro projekt 

Mephared 2, které se uskutečnilo „per rollam“ 

8. Zřízení mezifakultního centra pro řízení dostavby Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci 

Králové a projektů s tímto záměrem souvisejících s názvem „Centrum programu 

MEPHARED 2“  

9. Návrh na uzavření smluvního vztahu v souvislosti s uvedením nové budovy Výukového a 

výzkumného centra do užívání 

10. Zpráva o činnosti AS LF HK v roce 2017 

11. Sdělení děkana a proděkanů 

12. Informace z AS UK  

13. Informace z RVŠ 

14. Různé 

 

 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 2/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje program zasedání AS LF 

HK dne 5. 2. 2018. 

Pro: 25 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 25  

Usnesení přijato 

 

 

4. Kontrola a schválení zápisu z jednání AS LF HK dne 4. 12. 2017 

 

Předsednictvo AS LF HK nedostalo žádné připomínky k návrhu zápisu, který dostali 

všichni členové AS LF HK předem.  
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Hlasování o  aklamací usnesení č. 3/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje zápis ze zasedání AS dne 4. 

12. 2017. 

Pro: 25 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 

 

Přítomno: 25 

 
 

Usnesení přijato 

 

 

5. Volba předsednictva AS LF HK 

 

  Na základě Jednacího řádu AS LF HK, Část V., článek 28 bod 3. byla ustanovena a 

schválena členy AS LF HK tříčlenná volební komise ve složení: prof. Čáp, prof. Mičuda a 

student P. Borský.  

 

1. kolo: Volba předsednictva AS LF HK – výsledky tajného hlasování: 

 

 Prof. Čáp informoval, že voleb do předsednictva akademické části AS LF HK se 

zúčastnilo celkem 16 zaměstnanců. Všechny hlasovací lístky byly platné. 

 

1 Prof. MUDr. Zuzana Červinková, CSc. 11 

2 Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 10 

3 Prof. MUDr. Jan Bureš, CSc. 7 

4 - 5 Prof. PhDr. Jiří Mareš, CSc. 3 

4 - 5 Prof. MUDr. Martina Řezáčová, Ph.D. 3 

6 - 8 Prof. MUDr. Jan Čáp, CSc. 2 

6 - 8 Doc. MUDr. Marian Kacerovský, Ph.D. 2 

6 - 8 Doc. Ing. Jan Kremláček, Ph.D. 2 

9 - 12 Doc. MUDr. Lenka Borská, Ph.D. 1 

9 - 12 Prof. MUDr. Viktor Chrobok, CSc., Ph.D. 1 

9 - 12 Doc. MUDr. Otto Kučera, Ph.D. 1 

9 - 12 Prof. MUDr. Aleš Ryška, Ph.D. 1 

   

Ve studentské části AS LF HK se voleb do předsednictva zúčastnilo 9 studentů. 

Všechny hlasovací lístky byly platné. 

 

1 Petr Smolák 9 

2 Filip Toman 8 

3 David Kordek, RNDr., Ph.D. 1 

 

 

2. kolo: Volba předsedy a volba místopředsedy AS LF HK – výsledky tajného hlasování: 

 

  Volby předsedy AS LF HK se zúčastnilo 26 členů AS LF HK, všechny hlasovací 

lístky byly platné. Předsedou AS LF HK byl zvolen prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 

s počtem hlasů 16, na druhém místě umístila prof. MUDr. Zuzana Červinková (8 hlasů) a na 

třetím místě se umístil prof. MUDr. Jan Bureš, CSc. (2 hlasy).  

 

  Volby místopředsedy AS LF HK se zúčastnilo 26 členů AS LF HK, všechny hlasovací 

lístky byly platné. Místopředsedou AS LF HK byla zvolena prof. MUDr. Zuzana 

Červinková, CSc. s počtem hlasů 19, na druhém místě se umístil student Filip Toman (3 
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hlasy) a na třetím místě se umístili prof. MUDr. Jan Bureš, CSc. a student Petr Smolák (oba 2 

hlasy). 

 

6. Změna délky předstátnicových praxí (Vnitřní lékařství, Pediatrie) u magisterského 

studijního programu Všeobecné lékařství a General Medicine 

 

Předkládá:   prof. MUDr. J. Manďák, Ph.D., proděkan pro výuku všeobecného lékařství (4. 

- 6. ročník) a výuku bakalářských programů 

 

  Na základě jednání s garanty předstátnicových praxí a jejich souhlasu žádáme o 

zkrácení předstátnicové praxe z Vnitřního lékařství o 1 týden a tato bude trvat 10 týdnů a 

praxe z Pediatrie bude navýšena o 1 týden a bude trvat 3 týdny. 

 

Předsednictvo doporučilo usnesení přijmout. 

 

Diskuse:  

Do diskuse se zapojili prof. Bureš a doc. Stoklasová. 

 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 4/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové souhlasí se změnou délky 

předstátnicové praxe z Vnitřního lékařství na 10 týdnů a předstátnicové praxe z Pediatrie na 3 

týdny u studijního programu Všeobecné lékařství a General Medicine od ak. roku 2018/2019. 

Pro: 26 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 26 

 
 

Usnesení přijato 

 

 

 

7. Informace o schválení smlouvy o dílo na zhotovení projektové dokumentace pro 

projekt Mephared 2, které se uskutečnilo „per rollam“ 

 

Předkládá:  prof. MUDr. RNDr. M. Červinka, CSc., děkan 

 

  Na AS LF HK se obrátil děkan fakulty prof. MUDr. RNDr. M. Červinka, CSc. 

s žádostí o spolupráci v dalším kroku v souvislosti s přípravou výstavby kampusu UK.  

  V uplynulých týdnech proběhlo výběrové řízení na dodavatele projektu, nyní je třeba 

schválit návrh smlouvy s vítězem soutěže. 

  Prakticky stejnou smlouvu již AS LF HK schválil při vyhlašování soutěže na svém 

zasedání dne 6. 11. 2017. Následně to schválil AS UK, rektor a správní rada UK. Analogická 

schvalovací procedura musí nyní proběhnout u finálního návrhu smlouvy.  

Nová verze smlouvy se liší pouze v následujícím: 

 byl doplněn vítězný uchazeč (Bogle Architects) 

 byla doplněna cena díla (67 700 000,- bez DPH, výše DPH 14 217 000,- a 

81 917 000,- s DPH) 

Příloha č. 1 -  Smlouva o dílo na zhotovení projektové dokumentace na zhotovení stavby   

Mepharedu  2 

Příloha č. 2 - Důvodová zpráva k procesu schválení smlouvy o dílo 
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Předsednictvo doporučilo usnesení přijmout. 

 

 

 

 

8. Zřízení mezifakultního centra pro řízení dostavby Kampusu Univerzity Karlovy 

v Hradci Králové a projektů s tímto záměrem souvisejících s názvem „Centrum 

programu MEPHARED 2“  

 

Návrh předkládá:  prof. MUDr. RNDr. Miroslav Červinka, CSc. děkan LF HK 

 

  Farmaceutická fakulta (FaF) a Lékařská fakulta (LF) v Hradci Králové Univerzity 

Karlovy dlouhodobě vyvíjejí činnosti směřující k uskutečnění strategického záměru obou 

fakult, a to dobudovat společný Kampus obou fakult na pozemcích ve vlastnictví Univerzity 

Karlovy, které se nacházejí mezi areálem Fakultní nemocnice Hradec Králové (FNHK), ulicí 

Zborovskou a příjezdovými komunikacemi k vjezdům do FNHK z ulice Zborovské. 

 Podrobnosti o společném přístupu k dobudování Kampusu Univerzity Karlovy 

v Hradci Králové v rámci projektu MEPHARED 2 a o zřízení budoucího společného 

pracoviště Lékařské fakulty v Hradci Králové a Farmaceutické fakulty v Hradci Králové je 

sepsána dohoda, ve které je mimo jiné uvedeno, že administrativně zaštítí tento záměr FaF. 

  Vedení obou fakult se dohodlo na budoucím společném využívání Kampusu rovným 

dílem, tzn. v poměru 50:50. 

 Vedení obou fakult se rovněž dohodlo na tom, že bude usilovat o financování tohoto 

záměru prostřednictvím dotačních programů zejména v gesci MŠMT. Z jednání se zástupci 

MŠMT vyplynulo, že projektů navázaných na realizaci tohoto záměru bude zřejmě více, bude 

se jednat o ESF projekty (měkké aktivity zaměřené zejména na studijní programy), které 

budou k výstavbě kampusu (EDRF projekt) komplementární. Realizace výstavby kampusu 

a všech souvisejících projektů bude proto pojata (v souladu s uznávanými metodikami řízení) 

jako realizaci programu s názvem „Program MEPHARED 2“. 

 Jako optimální řešení pro řízení Programu MEPHARED 2 bylo vedením obou fakult 

shledáno zřízení mezifakultního centra pro přípravu a realizaci dostavby Kampusu Univerzity 

Karlovy v Hradci Králové a projektů s tímto záměrem souvisejících jako společného 

Hlasování o  per rollam usnesení č. 5/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal a schválil „per rollam“ návrh 

smlouvy o dílo na zhotovení projektové dokumentace na projekt Mephared 2 mezi 

Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné a Bogle Architects, s.r.o., IČO: 

24818321, se sídlem na Revoluční 1502/30, 110 00 Praha 1 jako zhotovitelem na straně 

druhé, za cenu díla ve výši 67 700 000,- Kč bez DPH, a doporučil předložit ji k vyjádření 

Kolegiu rektora, Akademickému senátu UK a poté Správní radě UK k udělení předchozího 

písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. b) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, 

v platném znění, k uzavření smlouvy. 

Pro: 20 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 16 

 

Přítomno: 36 

 
 

Usnesení přijato 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 6/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje výsledek hlasování “per 

rollam” ohledně schválení smlouvy o dílo na zhotovení projektové dokumentace pro projekt 

Mephared 2. 

Pro: 26 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 26 

 
 

Usnesení přijato 
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pracoviště FaF a LF v Hradci Králové. Toto pracoviště bude nazváno „Centrum programu 

MEPHARED 2“, zkráceně CPM2, na straně FaF bude podřízeno děkanovi FaF a na straně LF 

děkanovi LF. 

 

Předsednictvo doporučilo usnesení přijmout. 
 

 

 

 

9. Návrh na uzavření smluvního vztahu v souvislosti s uvedením nové budovy 

Výukového a výzkumného centra do užívání 

 

Předkládá:     prof. MUDr. RNDr. Miroslav Červinka, CSc., děkan 

Zpracovala:    Ing. Věra Tlapáková, tajemnice 

 

  Žádáme o projednání a následný souhlas s uzavřením smlouvy o zřízení věcného 

břemene – pozemkové služebnosti inženýrské sítě UZSVM/H/19341/2017-Pa mezi Českou 

republikou – Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových a Univerzitou Karlovou. 

Předmětem smlouvy je stavba veřejné kanalizace na pozemcích parc. č. 725/246 a 639/85 v k. 

ú. Nový Hradec Králové. V příloze č. 3 je doložen návrh smlouvy, který byl projednán 

s odbornými pracovišti rektorátu UK a s druhou smluvní stranou. Příloha č. 4 – geometrický 

plán.  

  Uvedené pozemky byly předmětem církevních restitucí, které byly dořešeny 

v polovině roku 2017. 

 

Předsednictvo doporučilo usnesení přijmout. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 7/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal a schválil zřízení 

mezifakultního centra pro přípravu a realizaci dostavby Kampusu Univerzity Karlovy v 

Hradci Králové a projektů s tímto záměrem souvisejících jako společného pracoviště 

Farmaceutické a Lékařské fakulty v Hradci Králové s názvem „Centrum programu 

MEPHARED 2“, zkráceně „CPM2“. 

Pro: 24 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 24 

 
 

Usnesení přijato 

Hlasování o  aklamací usnesení č. 8/2018 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh předložené smlouvy, 

tj. Smlouvy o zřízení věcného břemene – pozemkové služebnosti inženýrské sítě 

UZSVM/H/19341/2017-Pa mezi Českou republikou – Úřadem pro zastupování státu ve 

věcech majetkových a Univerzitou Karlovou, a vyjadřuje k ní kladné stanovisko. 

Pro: 24 

 

Proti: 0 Zdrželo se: 0 Přítomno: 24 

 
 

Usnesení přijato 



Zápis z jednání AS LF dne 5. 2. 2018  7 z 12 

 

10. Zpráva o činnosti AS LF HK v roce 2017 

  

Předkládá: předsednictvo AS LF HK 

 

  Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové (AS LF HK) plnil všechny 

povinnosti, které mu ukládá zákon a univerzitní i fakultní předpisy. Činnost AS LF HK je in 

extenso uvedena v zápisech z jednotlivých zasedání, které jsou dostupné na webových 

stránkách LF HK. Předsednictvo AS LF HK pracovalo od 6. 3. 2017 ve složení prof. RNDr. 

Jan Krejsek (předseda), prof. MUDr. Zuzana Červinková (místopředseda), prof. MUDr. Jan 

Bureš, Josef Borovka a Matěj Samec.   

 

  Na začátku roku přijal AS LF HK kladné stanovisko k návrhům na uzavření dalších 

smluvních vztahů v souvislosti s uvedením nové budovy Výukového a výzkumného centra do 

užívání. AS LF HK projednal a schválil výroční zprávu o hospodaření fakulty a návrh 

rozpočtu pro rok 2017. Projednána a schválena byla „Výroční zpráva o činnosti LF v Hradci 

Králové za rok 2016“. 

 

  AS LF HK se vyjadřoval a schválil nové vnitřní předpisy fakulty, které byly následně 

projednány a schváleny AS UK (Pravidla pro organizaci studia na Lékařské fakultě v Hradci 

Králové, Úplné znění Statutu Lékařské fakulty v Hradci Králové, Jednací řád Vědecké rady 

Lékařské fakulty v Hradci Králové, Jednací řád Akademického senátu Lékařské fakulty 

v Hradci Králové, Volební řád Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové, 

Pravidla pro přiznání stipendií Lékařské fakulty v Hradci Králové, Disciplinární řád pro 

studenty Lékařské fakulty v Hradci Králové). V průběhu celého roku se AS LF HK věnoval 

studijní problematice. Souhlasil s podmínkami pro přijímací řízení pro ak. rok 2018/2019.  

 

  Členové AS LF HK a celá akademická obec měla možnost si vyslechnout kandidáty 

na rektora Univerzity Karlovy (prof. MUDr. T. Zima, DrSc. a prof. RNDr. J. Černý, Ph.D.). 

AS LF HK podpořil prof. Zimu jako kandidáta na rektora UK.  

 

  Na listopadovém zasedání byl zvolen nový zástupce do RVŠ na funkční období 2018 - 

2020  (doc. MUDr. Lenka Borská, Ph.D.). 

 

  Ve dnech 28. 11. a 29. 11. 2017 se uskutečnily volby do studentské části 

Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové.  

 

  AS LF HK se v závěru roku zamítavě vyjádřil k možnosti výuky tradiční čínské 

medicíny (TCM) na Lékařské fakultě v Hradci Králové. 

 

Diskuse: 

Na základě proběhlé diskuse, které se zúčastnili prof. Řezáčová a prof. Krejsek se ještě 

doplnila do zprávy o činnosti AS LF HK v roce 2017 informace o vyjádření AS LF HK 

k TCM.  

 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové bere se souhlasem na vědomí zprávu o 

činnosti AS LF HK v roce 2017.  
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11. Sdělení děkana a proděkanů LF HK 

 

prof. MUDr. RNDr. Miroslav Červinka, CSc., děkan  

- Informoval o vyjádření Ministra zdravotnictví Mgr. et Mgr. A. Vojtěcha o tom, že se 

centrum TCM nebude stavět uvnitř areálu FN HK. 

- Mephared 2 – řeší se odvolání ATIP. Je třeba rozhodnout, která dvě pracoviště se 

budou stěhovat do budovy M1 (návrh děkana - Ústav sociálního lékařství a Ústav 

hygieny a preventivního lékařství). A to jak budou organizována společná pracoviště 

typu OVT, knihovna, správa budov, jazyky, vivárium, RIL, kryocentrum.  

Diskuse: 

Do diskuse se zapojili prof. Řezáčová a PhDr. Comorek. 

- Dne 22. 1. 2018 proběhla návštěva z Národního akreditačního úřadu. Poděkoval 

zástupcům LF za připravená vystoupení. 

- Dne 24. 1 2018 proběhla 22. vědecká konference LF HK a FN HK. 

- Dne 29. 1. 2018 se na fakultě uskutečnilo setkání Asociace děkanů LF ČR, novým 

předsedou Asociace od 1. 2. 2018 byl zvolen prof. MUDr. Aleksi Šedo, DrSc. – děkan 

1. LF UK. Asociace děkanů se bude registrovat jako spolek. Na setkání byla mimo 

jiné projednávána situace v oblasti SVL a řešila se otázka navýšení dotací na studenta 

a navýšení počtu studentů.  

- Dne 1. 2. 2018 proběhla návštěva prof. Z. Temesgena z Mayo Clinic.  

- Informoval o výhledu akreditací na další období. 

- Projekty OP VVV – probíhají výběrová řízení na manažery projektů, obsazování míst 

je problematické, dochází také k nesouladu ve finančním ohodnocení manažerů vůči 

zaměstnancům fakulty.  

- Děkan rozeslal členům AS LF HK k připomínkám Principy rozdělování finančních 

prostředků na UK pro rok 2019. 

- Děkan sdělil, že po projednání ve VR LF bude vydáno nové opatření děkana týkající 

se poskytování tvůrčího volna akademickým pracovníkům. 

Diskuse: 

Do diskuse k poskytování tvůrčího volna se zapojil prof. Krejsek. 

 

 

prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D., proděkan pro výuku všeobecného lékařství (4. – 6. r.) a 

výuku bakalářských programů   

- Informoval, že projekty Fantom a „Nábyteček“ pokračují. Jsou zahájena výběrová 

řízení a upřesňují se podklady k projektové dokumentaci. Je problém s termínem 

v případě stavebního povolení.  

- Bylo zahájeno jednání s MUDr. Hobzovou, vedoucí Oddělení nemocniční hygieny FN 

HK, o hygienických pravidlech a povinnostech studentů.  

- Řeší se havarijní stav výukových prostor na Ortopedické klinice.  

 

 

doc. MUDr. Alena Stoklasová, CSc., proděkanka pro výuku všeobecného lékařství (1. - 3. r.) 

- Dne 20. 1. 2018 proběhl na fakultě Den otevřených dveří za velkého zájmu veřejnosti. 

Poděkovala studentům, kteří se této akce aktivně zúčastnili.  

- Ve dnech 23. – 25. 1. 2018 se konal veletrh Gaudeamus na Výstavišti v Praze.  

- Informovala o nízké účasti zájemců na Veletrhu vysokých škol, který se uskutečnil 

v Praze dne 1. 2. 2018 na ČVÚT.  

- Za nepřítomného proděkana doc. Slezáka oznámila, že podklady pro akreditaci 

studijního programu Zubní lékařství/Dentistry byly předány k posouzení na MZd.  
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- Budou se připravovat podklady pro akreditaci doktorských studijních programů 

Neurologie/Neurology a Veřejné zdravotnictví.  

 

 

doc. MUDr. RNDr. Milan Kaška, Ph.D., proděkan pro doktorské studijní programy 

- Informoval o problematice procesu ukončování studia u studentů DSP trvajícího 9 let.  

- Ve dnech 22. – 26. 1. 2018 se konala bloková výuka studentů 1. ročníků DSP. Studenti 

v anketě (při návratnosti dotazníků a jejich vyplnění 94 %) na závěr blokové výuky 

vyjádřili obecně spokojenost se zvolenými tématy, velmi je zaujal mj. workshop 

zaměřený na prezentace v angličtině. 

- Je připravován program cyklu odborných seminářů pro studenty 2. ročníků DSP. 

Diskuse: 

Do diskuse se zapojili prof. Mareš, doc. Žák, doc. Cerman. Na dotaz prof. Mareše 

bylo zodpovězeno, že chybové hlášení v SISu u ročního hodnocení studentů DSP byla 

systémová chyba. Na dotaz doc. Žáka odpověděl děkan fakulty, že konečné rozhodnutí 

o tom, zda publikační výstupy studenta realizované v souvislosti se žádostí o obhajobu 

disertační práce odpovídají požadavkům stanoveným v opatření děkana, učiní vždy 

děkan v rámci jednání jeho kolegia.  

 

 

doc. MUDr. Stanislav Plíšek, Ph.D., proděkan pro specializační vzdělávání lékařů 

- Naše LF se v roce 2018 stává vedoucí fakultou SVL pro rok 2018. 

- Dne 7. 2. 2018 se uskuteční v Praze na 3. LF schůzka KOR a 28. 2. 2018 

proběhne  pracovní den MZ - KOR. 

 

 

prof. PharmDr. Emil Rudolf, Ph.D., proděkan pro výuku v angličtině 

- Byla zahájena přijímací řízení. 

- Informoval o tom, že se sešel s MUDr. Bryndou (praktický lékař pro zahraniční 

studenty) ohledně poskytování omluvenek studentům anglických programů.  

 

 

12. Informace z AS UK 

 

prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 

  

- Informoval, že ve dnech 19. 1. a 2. 2. 2018 proběhla zasedání Akademického senátu 

Univerzity Karlovy.  

- Na lednovém zasedání vystoupil J. M. rektor prof. Zima, který mimo jiné hovořil o 

iniciativě E. Macrona, francouzského prezidenta o vytvoření sepětí prestižních 

univerzit v Evropě, o navýšení stipendií na jednoho doktoranda (10.500,- až 11.000,- 

Kč). Dále rektor hovořil o projektech GA UK a OP VVV. Na zasedání byla 

předložena Bilanční zpráva o naplňování Harmonogramu Dlouhodobého – 

strategického záměru UK v roce 2017.   

- Na únorovém zasedání proběhla volba předsedy, místopředsedy a členů předsednictva 

AS UK. Předsedou byl zvolen doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., místopředsedou Mgr. 

et Mgr. David Hurný a dalšími členy předsednictva se stali: doc. Ing. František 

Zahálka, Ph.D., JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D., 

Mgr. Peter Korscok. Došlo také k ustanovení pracovních komisí a k volbě jejich 

předsedů.  
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13. Informace z RVŠ 

 

doc. MUDr. Lenka Borská, Ph.D. 

 

- Informovala, že dne 25. 1. 2018 proběhlo 1. zasedání Sněmu Rady vysokých škol.  

- Sněm Rady VŠ zvolil prof. Ing. Milana Pospíšila, CSc. předsedou Rady VŠ. Za 

místopředsedy byli zvoleni: prof. Ing. T. Molková, Ph.D., PhDr. I. Radok Žádná, doc. 

PhDr. T. Nigrin, Ph.D., prof. Ing. J. Skládanka, Ph.D. a Mgr. P. Šulc.  

- Na zasedání vystoupil rektor UK (předseda České konference rektorů) prof. MUDr. T. 

Zima, DrSc. a mimo jiné informoval o problematice okolo GDPR. 

- Dále vystoupila předsedkyně Grantové agentury ČR RNDr. A. Valkárová, která 

informovala o novinkách v GA ČR pro rok 2018 a o příjemcích grantů (lékařské 

fakulty mají 14 % úspěšnost).  

- Sněm Rady VŠ byl informován o rozpočtu na rok 2018 a o vývoji rozpočtu 

za posledních 10 letech (tabulku s vývojem poskytne případným zájemcům p. doc. L. 

Borská). 

 

14. Různé 

 

prof. MUDr. Radek Pudil, Ph.D. 

 

- Doplnil informaci prof. J. Krejska o projednávaných záležitostech na zasedáních AS 

UK, které se konaly 5. 12. 2017 a 19. 1. 2018.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zasedání skončilo v 16.30 hodin. 

 

 

 

Příští zasedání AS LF HK se uskuteční dne 5. 3. 2018 ve 14.30 hodin na II. posluchárně. 

 

 

 

 prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc., v.r. 

předseda AS LF HK 
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Seznam usnesení přijatých na zasedání 

Akademického senátu Lékařské fakulty v Hradci Králové 

dne 5. 2. 2018 

 

Usnesení č. Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové se usnesl: 

1/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje jako 

skrutátory prof. J. Čápa a P. Borského. 

2/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje zápis ze 

zasedání AS dne 5. 2. 2018. 

3/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje zápis ze 

zasedání AS dne 4. 12. 2017. 

4/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové souhlasí se změnou délky 

předstátnicové praxe z Vnitřního lékařství na 10 týdnů a předstátnicové praxe 

z Pediatrie na 3 týdny u studijního programu Všeobecné lékařství a General 

Medicine od ak. roku 2018/2019. 

5/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal a schválil „per 

rollam“ návrh smlouvy o dílo na zhotovení projektové dokumentace na projekt 

Mephared 2 mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné a 

Bogle Architects, s.r.o., IČO: 24818321, se sídlem na Revoluční 1502/30, 110 

00 Praha 1 jako zhotovitelem na straně druhé, za cenu díla ve výši 67 700 000,- 

Kč bez DPH, a doporučil předložit ji k vyjádření Kolegiu rektora, 

Akademickému senátu UK a poté Správní radě UK k udělení předchozího 

písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. b) zák. č. 111/1998 Sb., 

o vysokých školách, v platném znění, k uzavření smlouvy. 

6/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové schvaluje výsledek 

hlasování “per rollam” ohledně schválení smlouvy o dílo na zhotovení 

projektové dokumentace pro projekt Mephared 2. 

7/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal a schválil 

zřízení mezifakultního centra pro přípravu a realizaci dostavby Kampusu 

Univerzity Karlovy v Hradci Králové a projektů s tímto záměrem souvisejících 

jako společného pracoviště Farmaceutické a Lékařské fakulty v Hradci Králové s 

názvem „Centrum programu MEPHARED 2“, zkráceně „CPM2“. 

8/2018 Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové projednal návrh 

předložené smlouvy, tj. Smlouvy o zřízení věcného břemene – pozemkové 

služebnosti inženýrské sítě UZSVM/H/19341/2017-Pa mezi Českou republikou 

– Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových a Univerzitou Karlovou, 

a vyjadřuje k ní kladné stanovisko. 

 

 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové bere na vědomí: 

Akademický senát Lékařské fakulty v Hradci Králové bere se souhlasem na vědomí zprávu o 

činnosti AS LF HK v roce 2017. 

 

 

 

 

 

 

 

List of the approved resolutions  
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by the AS of the Faculty of Medicine (AS FM) in Hradec Králové  

5th February 2018 

 

 

Resolution No. AS FM  in Hradec Králové has adopted the resolutions below: 

1/2018 AS FM in Hradec Králové approves of prof. Čáp and the student P, Borský as 

the tellers. 

2/2018 AS FM in Hradec Králové approves the meeting programme on 5th February 

2018. 

3/2018 AS FM in Hradec Králové approves the meeting records from 4th December 

2017. 

4/2018 AS FM in Hradec Králové agrees with changes in the length of the pre-state 

practice of Internal medicine to 10 weeks and pre-state practice of Pediatrics to 

3 weeks in the master´s degree study programmes Všeobecné lékařství and 

General Medicine from the academic year 2018/2019. 

5/2018 AS FM in Hradec Králové discussed “per rollam” the proposed contract on 

project drawings of Mephared 2 project between Charles University as an 

ordering party and Bogle Architects, s.r.o., IČO: 24818321 as a contractor for 

the contract price amounting 67 700 000 (without VAT) and recommended to 

put this contract forward to the Rector´s Advisory Board, Academic Senate of 

CU and then to the Board of Directors of the CU to get their written approval 

for making the contract under article 15, section 1, letter b) of the law No. 

111/1998 on universities, as amended.    

6/2018 AS FM in Hradec Králové approves results of “per rollam” voting concerning 

the contract on project drawings of the Mephared 2 project.   

7/2018 AS FM in Hradec Králové discussed and approved establishing an 

intercollegiate center for preparation and completion of the Charles University 

Campus in Hradec Králové and for projects associated with this intention as a 

common working place of Faculty of Pharmacy and Faculty of Medicine in 

Hradec Králové; the center shall be named the “Center for the Mephared 2 

Project”, (abbreviated from:  “CPM2”).   

8/2018 AS FM in Hradec Králové discussed the proposed contract (i.e. Contract on 

Servitude – land accessibility to utilities UZSVM/H/19341/2017-Pa between 

Czech Republic – Office for Government Representation in Property Affairs 

(ÚZSVM) and Charles University) and agrees with it. 

 

 

 

AS FM acknowledges: 

AS FM in Hradec Králové takes into account the Annual Report od AS FM CU. 

 

 


